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La suma dels nostres esforços és el que compta

  

Estem encetant el tercer any d’aquesta legislatura tan estranya per a tots i tan dura per a una majoria.
No repetirem ara tot el que ja tothom sap: ha passat. És. No dubtem que si, com a poble ens en sortim,
serà perquè tots hi haurem posat de la nostra part, del nostre coneixement, del nostre esforç.

En tot cas, i seguint la dita que diu que de les adversitat cal treure’n oportunitats, així ens cal veure-ho:
el Glòria ens va fer reforçar la mota amb la millora de les escomeses al riu i la dels recs que hi
conflueixen. L’evidència de l’impacte del canvi climàtic en forma d’aquest tipus de fenòmens
metereològics ha donat més força i credibilitat a projectes com el PECT Aigua que ens ajudaran a
minimitzar l’impacte de les aigües que baixen del Montgrí al pla i que sovint tenen efectes negatius per a
la població o als regadius. I si ens hi fixem, el nou carrer Fàtima, del qual podrem gaudir en els propers
mesos, també ha sigut, en part, conseqüència d’aquestes efectes (però això seria llarg d’explicar).

En un altre ordre de factors, els fons NEXT GENERATION provinents de la Comunitat Europea i que entre
d’altres coses haurien de servir per reactivar l’economia del continent després dels efectes devastadors
de la covid-19, ens permetran dur a terme diferents projectes que han de beneficiar el nostre municipi.

Tot plegat fa que, malgrat la incertesa del moment, puguem pensar que s’estan bastint els fonaments
d’un futur que ens il·lusiona i que ha d’obrir-nos a noves maneres de pensar i viure el nostre entorn, de
fer-nos millors com a individus i com a col·lectiu.
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